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Ανακοίνωση για τις δηλώσεις του Κότιου της 23/3/2007 
Ο Σφουγγάρης επανέφερε το ζήτημα της ανακοίνωσης του ΔΣ που αναφερόταν στις δηλώσεις που 
έκανε ο Αντιπρύτανης κ. Κότιος την ίδια μέρα στον τύπο του Βόλου σχετικά με την ύπαρξη 
"παρακράτους" στο Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας (βλέπε ανακοίνωση 22 της 23/3/2007).  
Η ανακοίνωση είχε βγεί με τη σύμφωνη γνώμη τριών μελών του ΔΣ (Κοτζαμάνης, Βαν Μπούσχοτεν, 
Παπακωνσταντίνου), ενώ δύο μέλη δεν μπορούσαν να ερωτηθούν εγκαίρως (Σφουγγάρης, Βογιαζίδης) 
γιατί βρίσκονταν εκτός Βόλου. Ο Σφουγγάρης δήλωσε ότι διαφώνησε με την ανακοίνωση αυτή του ΔΣ 
και γι’ αυτό ζήτησε από τη γραμματέα να διανείμει διευκρινιστικό μήνυμα στα μέλη της 
πανεπιστημιακής κοινότητας ότι η ανακοίνωση αυτή βγήκε με τη σύμφωνη γνώμη της πλειοψηφίας 
του ΔΣ. Ο Σφουγγάρης θεωρεί ότι o ρόλος του ΔΣ δεν είναι να κάνει αντιπολίτευση στις Πρυτανικές 
Αρχές. 
 
Το ΔΣ σημείωσε την άποψη του συναδέλφου Σφουγγάρη και συμφώνησε ότι κατ’ αρχήν στις 
ανακοινώσεις μας προς την πανεπιστημιακή κοινότητα δεν θα αναφέρουμε αν οι σχετικές αποφάσεις 
λήφθηκαν ομόφωνα ή κατά πλειοψηφία, εκτός αν το ζητήσει ένα από τα μέλη μας. Ο Κοτζαμάνης 
σημείωσε ότι δεν θα είχε αντίρρηση τα πρακτικά του ΔΣ να δημοσιευθούν και στην ιστοσελίδα του 
ΠΘ. 
 
Επόμενη Γενική Συνέλευση 
Αποφασίστηκε η επόμενη ΓΣ του Συλλόγου να πραγματοποιηθεί την Τετάρτη 2 Μαΐου, και, αν δεν 
έχει απαρτία, την επόμενη Τετάρτη 9 Μαΐου. Τα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 
- προοπτικές για τα ΑΕΙ μετά την ψήφιση του νόμου και η στάση του Συλλόγου 
- νομοσχέδιο για την έρευνα 
- άλλες δραστηριότητες του Συλλόγου. 
Η πρόσκλήση στάλθηκε το ίδιο βράδυ. 
 
Κοινωνικές εκδηλώσεις του συλλόγου 
- Προβλέπεται συνεστίαση του συλλόγου κατά την εβδομάδα 10-17 Μαΐου (υπεύθυνος: Σφουγγάρης) 
- Συμφωνήθηκε επίσης να οργανωθούν ως το τέλος του εξαμήνου δύο ή τρεις συναντήσεις 
επιστημονικού περιεχομένου με ευρύτερο κοινωνικό ενδιαφέρον, με συμμετοχή ομιλητών της 
πανεπιστημιακής κοινότητας του ΠΘ. Ως θέματα προτάθηκαν: 
1) Διαμάχη για το βιβλίο ιστορίας του Στ Δημοτικού (υπεύθυνη για τη διοργάνωση Βαν Μπούσχοτεν) 
2) αερορύπανση στο Βόλο (υπεύθυνος Σφουγγάρης) 
3) μεταφορές, συγκοινωνία, μεταφορά του σιδηροδρομικού σταθμού (υπεύθυνος Βογιαζίδης) 
 
Οικονομική διαχείριση στο ΠΘ 
Το ΔΣ συζήτησε ακόμα θέματα οικονομικής διαχείρισης (π.χ. αγορά κτιρίου στο Old City για τη 
στέγαση της Επιτροπής Ερευνών, χαμηλή ή μηδενική απορροφητικότητα των κονδυλίων για δημόσιες 
επενδύσεις κατά τα έτη 2005-2006) και συμφώνησε ότι τέτοιου είδους θέματα αφορούν και το 
Σύλλογο. Τονίστηκε η ανάγκη να λογοδοτήσουν οι Πρυτανικές Αρχές κατά τακτά διαστήματα για το 
έργο τους. 
 
Η Βαν Μπούσχοτεν ενημέρωσε τα υπόλοιπα μέλη του ΔΣ ότι πρόσφατα ο δημοσιογράφος Φώτης 
Σπανός δημοσίευσε στη Θεσσαλία άρθρο στο οποίο ισχυρίζεται ότι χάθηκαν 2 εκατομμύρια Ευρώ από 
διαγωνισμούς λόγω των καταλήψεων, ενώ σύμφωνα με έγγραφο που κυκλοφόρησε το Τμήμα 
Προμηθειών μόνο ένα μικρό μέρος της απώλειας οφείλεται στις καταλήψεις, ενώ η καθυστέρηση 
ολοκλήρωσης της διαδικασίας αυτής οφείλεται κυρίως σε γραφειοκρατικές απαιτήσεις που 
επιβλήθηκαν από το Υπουργείο. 
 
Η επόμενη συνάντηση του ΔΣ θα πραγματοποιηθεί στις 2 Μαΐου. 


